
 שלום רב,

 23.7.2020  -להלן הסעיף הנוגע לנושא שלכם בפרוטוקול פורום המנכ"לים (ור"ה), מה 

  השאלה בין ספרייתית. 3

 ספרייתית.-פרופ' גולני מעלה את הפניה להמשך מיזם ההשאלה הבין -

מבקש מהפורום לאשר את היוזמה, אבל לא לאשר את ביצוע המכרז 
המוסדות, ולהימנע מתשלום הסכום של ע"י מחב"א, אלא פנימית באחד 

  שצוין כעלות ביצוע המכרז.₪, אלף  100

גדי פרנק מציע להשתמש באחד מחברות השילוח שעובדות עם  -
  המוסדות.

  מחליטים: 

אלף ש"ח, להמשך מיזם  300מאשרים פה אחד את הבקשה להקצאת  -
  ההשאלה הבין ספרייתית.

אחד המוסדות יתנדב  –צע לא מאשרים את עלות המכרז כפי שהו -
  .לקיים מכרז כזה

 

 דבורה מרגוליס

 ראש מינהל ור"ה

 ועד ראשי האוניברסיטאות

 

 


